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BESLUITENLIJST Districtelijk Veiligheidsoverleg Twente openbaar (concept) 
 

Datum  2 december 2019 

Tijdstip 11.00 – 12.00 uur  

Voorzitter O. van Veldhuizen 

Locatie Meldkamer Hengelo, Demmersweg 55 

Secretaris H. Meuleman 

Aanwezig  O. van Veldhuizen. S. Schelberg, A. Gerritsen, J. Joosten, A. Raven, A. Hofland, E. Nauta,  R. 

Welten, C. Kroon, W. Haverkamp, D. Tigchelaar, A. van der Kolk, G. v.d. Hengel 

H. Meuleman, K. Baalman, E. Klopman, J. Eshuis, S. Wevers, G. Brouwer, S. Dinsbach, B. Lutje 

Wagelaar, F. Starke, P. Miltenburg, H. Arnold 
 

Afwezig  P. Welman 

NR Onderwerp Actie 

A Opening 

Dhr Van Veldhuizen heet iedereen welkom, in het bijzonder mevr. G. Brouwer, de nieuwe 

gebiedsofficier voor Twente. 

 

B Mededelingen 

1. Voorzitter 

2. Districtchef politie 

3. (Plv) Hoofdofficier van Justitie 

4. Secretaris 

 

Mevr. Raven meldt dat ze vorig jaar het "Hardshock Festival" een vergunning heeft verleend. 

Bekend is dat tijdens dit festival veel pillen verhandeld of gebruikt worden. De gemeente 

Hellendoorn heeft de vergunning voor volgend jaar geweigerd in verband met de openbare 

veiligheid (door pilgebruik o.a. gevaar in het verkeer bij terugkeer van festivalgangers). 

Dhr. Van Veldhuizen stelt, naar aanleiding van de reacties van de DVO-leden, voor om dit type 

festivals volgend jaar (mocht er een aanvraag binnen komen) goed integraal af te wegen. Hierbij 

rekening houdend met de risico’s die door mevr. Raven zijn geschetst. 

 

C Verslagen 

1. (concept) Besluitenlijst DVO 14 oktober 2019 openbaar deel 

Akkoord. 

 

 

D Ingekomen stukken  

E Ter besluitvorming/ter bespreking  

1. Veiligheidsagenda Platform IVZ Twente 2020-2022 

Dhr. Gerritsen meldt namens dhr. Welman (afwezig, portefeuillehouder voor dit onderwerp) dat 

het document met veel partijen is besproken en een gedegen voorbereiding heeft gekend. 

Naast een terugblik op de afgelopen jaren, de voorgestelde prioriteiten voor de komende jaren, 

wordt voorgesteld om de (coördinatie)capaciteit uit te breiden (extra 10 eurocent per inwoner 

vanaf 2021). Er is tevens een tijdlijn opgesteld, waarin alle relevante acties en subsidies vanaf 

2007, overzichtelijk zijn gepubliceerd. Deze wordt ter vergadering uitgereikt. 
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Mevr. Nauta complimenteert het IVZ Platform voor de uitgebrachte notitie. Ze wil de notitie 

meenemen in de integrale afweging van de begroting voor 2021 e.v. (voorjaar 2020). 

Dhr. Gerritsen meldt dat de notitie al meegenomen is in de integrale afweging van de begroting 

voor 2020. 

Dhr. Hofland verwijst naar het voorbeeld van het barrièremiddel voor de inkoop van zorg. Hij wil 

graag aan de voorkant de standpunten ophalen bij gemeenten. 

Dhr. Van Veldhuizen geeft aan dat er op veel punten Twentse samenwerking is tussen de 14 

gemeenten, zo ook in deze, waarbij aan de voorkant wordt afgewogen of thema's gezamenlijk 

op te pakken zijn. 

Mevr. V.d. Kolk wil haar DVO collega's wel graag attenderen op de consequenties als we niet 

meegaan met het voorstel, deze staan namelijk ook in de notitie vermeld en zouden we niet 

moeten willen accepteren. 

Dhr. Gerritsen meldt dat er tal van voorbeelden zijn waaruit blijkt dat Twents beleid van grote 

meerwaarde kan zijn, zo ook geldt dit voor onderliggende notitie en het voorstel om de 

coördinatie daarop te intensiveren. 

Dhr. Meuleman ziet dat we met deze notitie en het voorstel een lans kunnen breken voor de 

meerwaarde die het IVZ Platform de afgelopen jaren heeft bereikt. 

Dhr. Van Veldhuizen meldt dat hij een groot pleitbezorger is voor het IVZ Platform t.b.v. 

integrale afstemming en samenwerking, en concludeert dat alle DVO-leden op voorhand met 

het voorstel in kunnen stemmen. 

 

2. CTT Casustafel TBS Twente: werkwijze en privacy convenant 

Mevr. Raven geeft een korte inleiding op het agendapunt. 5 jaren heeft mevr. Munsterhuis 

(Enschede) het secretariaat gevoerd over de CTT. Voorgesteld wordt nu dat dhr. Jong (Almelo) 

het stokje overneemt. 

Dhr. Van Veldhuizen bedankt mevr. Munsterhuis voor haar inzet van de afgelopen jaren en stelt 

voor dat alle DVO-leden na afloop van de vergadering het privacy-convenant ondertekenen. 

 

3. Gemeentelijke borging Burgernet 

Dhr. Van Velhuizen geeft een korte inleiding op het agendapunt. 

Mevr. Raven vraagt zich af waarom eerst is voorgesteld (overigens o.b.v. het destijds gedane 

voorstel tot een jaarlijkse bijdrage van 8 eurocent per inwoner) om niet meer mee te doen met 

Burgernet en nu dit voordelige voorstel 'opeens' op tafel ligt? Ze ziet ook graag de reactie van 

de politie tegemoet. 

Dhr. Welten geeft aan dat hij, zoals eerder aangegeven, liever niet ziet dat Burgernet wordt 

opgeheven en houdt en pleidooi voor een verdere goede inbedding van Burgernet. Hij vindt het 

een effectief en actief instrument. 

Dhr. Van Veldhuizen deelt de vragen en opmerkingen, maar meldt ook dat we als Twente de 

enige in Oost-Nederland zouden zijn als we niet meedoen met Burgernet. 

Dhr. Van Miltenburg vindt de vragen terecht, maar ziet de meerwaarde van Burgernet in. 

Landelijk (platform) worden de ontwikkelingen kritisch gevolgd. 

Dhr. Van Veldhuizen concludeert dat iedere Twentse gemeente mee gaat doen. 
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F Ter kennisgeving 

1. Kennis- en expertisecentrum Mensenhandel 

Mevr. Nauta geeft een inleiding op het agendapunt. Ze meldt dat het thema Mensenhandel 

gelukkig steeds meer aandacht krijgt, omdat het ook echt nodig is. Het is een unieke aanpak die 

in Twente gevolgd wordt. Dit bleek ook maar weer eens tijdens het symposium over dit 

onderwerp op 8 november jl. in Rijssen. De stuurgroep ZVS heeft de coördinatie op dit 

onderwerp. De volgende punten liggen voor: 

1) Er wordt permissie gevraagd om voor 2020 de reserve 'Vrouwenopvang' 

(centrumgemeentetaak Enschede) in te zetten voor het inrichten van een kennis- en 

expertisecentrum (tevens meldpunt). 

2) Voor de verdere financiering vanaf 2021 volgt in 2020, via de stuurgroep ZVS, een voorstel 

aan de colleges in Twente. 

 

Dhr. Welten stemt in met punt 1. Hij stelt ook voor om het thema Cybercrime te betrekken. 

Dhr. Hofland geeft op voorhand aan dat de gemeenten in BT West (Wierden, Hellendoorn, 

Rijssen-Holten) erg terughoudend zullen zijn t.a.v. punt 2, vanwege het geringe aantal casuïstiek 

in combinatie met de hoge voorgestelde financiële bijdrage aan het centrum. Ze zien meer 

kansen om e.e.a. via hun eigen zorg- en veiligheidsstructuren op te pakken. 

Mevr. V.d. Kolk is terughoudend t.a.v. punt 1, ziet voorstel van punt 2 tegemoet. 

Dhr. Van Veldhuizen concludeert dat hij richting Enschede ter kennisname aan zal geven dat de 

Twentse gemeenten welwillende staan t.o.v. punt 1. Voor punt 2 wordt een voorstel afgewacht. 

 

G Rondvraag + Sluiting 

Dhr. Van Veldhuizen heeft via de media begrepen dat de bestrijding van handel in illegaal 

vuurwerk via de online kanalen goed bestreden wordt, maar dat de handel (daarom) nu veel 

meer via de 'drugslijnen' plaatsvindt. 

Mevr. Baalman geeft aan dat er al een flink aantal aanhoudingen zijn verricht in deze. 

 

 


